
                                                             Zápisnica č. 1 / 2016 

             zo zasadnutia Predstavenstva OPK Čadca A RgO SPZ Čadca zo dňa 14.1.2016. 

 

Prítomní : podľa prezenčnej listiny 

Program : podľa pozvánky 

 

1/ Zasadnutie predstavenstva otvoril predseda OPK a RgO SPZ Ing. Riško ,privítal prítomných 

a vykonal kontrolu plnenia úloh z posledného zasadnutia predstavenstiev . Úlohy č.1 a 2 – 

splnené , úloha č. 3 – nesplnená , ostáva v platnosti . 

 

2/ Čerpanie rozpočtu za rok 2015 predložil predseda ekonomickej komisie Ing. Ďurec , 

zdôvodnil plnenie jednotlivých rozpočtových položiek .Poukázal na časový nesúlad medzi 

konaním akcii a ich následným zúčtovaním  - plnenie rozpočtu viď.príloha zápisnice. 

Čerpanie rozpočtu RgO SPZ predložil predseda RgO  Ing .Riško , podrobne rozobral plnenie 

jednotlivých rozpočtových položiek so zdôvodnením rozdielov – plnenie rozpočtu viď . 

príloha zápisnice . 

 

3/ Návrh rozpočtu na rok 2016 za OPK Čadca predložil predseda EK Ing. Ďurec . Rozpočet bol 

zostavený podľa podkladov jednotlivých komisií v súlade s plánom práce pre rok 2016 – 

návrh rozpočtu viď . v prílohe zápisnice. 

Následne predložil predseda RgO SPZ návrh rozpočtu RgO na rok 2016 podľa jednotlivých 

položiek – návrh rozpočtu viď. príloha zápisnice . 

Vzhľadom k tomu , že neboli žiadne pripomienky k návrhom , boli tieto schválené . 

 

4/ Predseda OPK a RgO predložil plán činnosti oboch organizácii na rok 2016 ku ktorým 

neboli žiadne pripomienky a tento bol schválený . 

 

5/  Predseda OPK a RgO SPZ navrhol termíny konania Konferencie OPK a Rady RgO . 

Konferencia 22.4.2016 hotel Beskyd , jarná Rada RgO 15.4.2016 , jesenná Rada RgO 

21.10.2016 . Nikto z prítomných nemal k návrhom pripomienky . 

 

6/ Predseda osvetovej komisie informoval o stave prípravy plesu poľovníkov , o potrebe 

personálneho zabezpečenia k výzdobe miestnosti z radov kandidátov . Termín konania 

23.1.2016 DK Čadca .Rozpočet by mal pokryť výdaje . 



7/  O príprave kurzu uchádzačov o prvý PL informoval predseda OPK , je 16 uchádzačov, 

termín otvorenia je plánovaný na 6.2.2016. 

 

8/ Chovateľská prehliadka trofejí sa bude konať v obci Nesluša a termíne 14. – 20.3.2016 . 

Gestorom podujatia bude PS Žiar Nesluša . 18.3.2016 o 16,00 hod. bude oficiálne otvorenie 

CHPT . Predseda DR RgO predložil pripomienku , že aj PZ a PS by mohli zobrať katalógy pre 

svojich členov a tým by sa zvýšil aj počet výtlačkov . Prezentáciu zabezpečenia priebehu 

prehliadky predstavil predseda PS Žiar Nesluša ing. Peter Chovanec . 

 

9/ Predseda OPK otvoril rozpravu k návrhu čerpania FRZP v roku 2016 čo sa týka výšky 

prostriedkov a ich použitia. K tomuto vystúpili členovia predstavenstva : 

Ing. Berešík  - fond použiť na zverozdravotné opatrenia 

       Chreno  -  fond použiť na dobudovanie strelnice 

       Janek     -  fond použiť na zlepšenia stavu srnčej zveri 

       Ďurec    -   oddelimitovať chatu z majetku RgO a použiť prostriedky na jej rekonštrukciu  

      Šnajnár -    ak sa majú prostriedky FRZP použiť na strelnicu , tak ich preinvestovať len  

 v kú . Staškov  

 Záver bol prijatý taký , že sa pripraví návrh úprav strelnice do najbližšieho zasadnutia 

predstavenstiev a určí sa spôsob využitia prostriedkov čo najefektívnejšie . 

 

10/  Predstavenstvo prejednalo žiadosti o prijatie za členov OPK – PS Lysá , PS Vreteň , PS 

Kremienok – k prijatiu neboli žiadne pripomienky . 

Predseda OPK informoval o povolení mimoriadneho odstrelu jelenej, danielej a muflonej 

zveri. 

Vedúca kancelárie predložila na schválenie žiadosti o prijatie za členov SPZ – Marián Kováč , 

Ján Kováč , Stanislav Kováč ,Tomáš Kováč – k návrhom neboli pripomienky . 

JUDr. Šnajnár – dotazoval sa na dôvod neudelenia vyznamenania p. Horeckému .Info podal 

tajomník RgO p. Kubošek . 

Nakoľko ostatní členovia predstavenstiev nemali už žiadne pripomienky , predseda ukinčil 

rokovanie . 

Zapísal : Ing. Riško 

 Ing. Alojz Riško 

                                 Predseda OPK a RgO SPZ Čadca 


